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Abstract (en)
Door hinge having a leaf hinge part (2) possessing a lower and an upper pivot (5, 6) mounted in bearing bushes (10, 12) which are inserted into a
lower and an upper pivot bearing (3, 4) of a frame hinge part (1), the bearing bushes (10, 12) being equipped with sliding flanges (11, 13) which
are supported against the pivot bearings (3, 4). To allow an adjustment of the height of the door leaf at a low outlay in terms of assembly, the
combination of the following features is provided: a) the two pivot bearings (3, 4) are connected to one another via a screw-on web (7); b) the
distance between the bearing faces (23, 24) of the two pivot bearings (3, 4) is greater by the amount of a maximum adjusting travel than the axial
dimension of the leaf hinge part (2) plus the thickness of the two sliding flanges (11, 13); c) the upper and lower pivots (5, 6) are formed by an axle
pin (8) which can be pushed axially through one of the pivot bearings (3, 4) into a recess (25) of the leaf hinge part (2) and which can be fixed by
means of a screw (9); d) formed on the lower end of the lower pivot bearing (3) is an internal thread (20), in which a threaded plug (14) is guided
axially adjustably; e) between the bearing faces (23, 24) of the pivot bearings (3, 4) and the sliding flanges (11, 13) are arranged open shims (16,
17, 18, 19) exchangeable when the door hinge is assembled. o

Abstract (de)
Türband mit einem Flügelbandteil (2), der einen unteren und einen oberen Zapfen (5,6) aufweist, die in Lagerbuchsen (10,12) gelagert sind, welche
in ein unteres und ein oberes Zapfenlager (3,4) eines Rahmenbandteiles (1) eingesetzt sind, wobei die Lagerbuchsen (10,12) mit Gleitflanschen
(11,13) versehen sind, die sich gegen die Zapfenlager (3,4) abstützen. Um eine Höhenverstellung des Türflügels mit geringem Montageaufwand zu
ermöglichen, ist die Kombination folgender Merkmale vorgesehen: a.) die beiden Zapfenlager (3,4) sind über einen Anschraubsteg (7) miteinander
verbunden; b.) der Abstand zwischen den Anlageflächen (23,24) der beiden Zapfenlager (4,5) ist um einen maximalen Verstellweg größer als
die axiale Abmessung des Flügelbandteils (2) zuzüglich der Dicke der beiden Gleitflansche (11,13); c.) der obere und untere Zapfen (5,6) sind
durch einen Achsstift (8) gebildet, der axial durch eines der Zapfenlager (4,5) in eine Ausnehmung (25) des Flügelbandteiles (2) einschiebbar und
mittels einer Schraube (9) feststellbar ist; d.) an dem unteren Ende des unteren Zapfenlagers (3) ist ein Innengewinde (20) angebracht, in dem ein
Gewindestopfen (14) axial einstellbar geführt ist; e.) zwischen den Anlageflächen (23,24) der Zapfenlager (3,4) und den Gleitflanschen (11,13) sind
offene, bei montiertem Türband auswechselbare Distanzscheiben (16,17,18,19) angeordnet. <IMAGE>
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